
PROTOKÓŁ NR  16/16
z posiedzenia Komisji

Ładu i Porządku Publicznego,
które odbyło się 14 grudnia 2016 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godzenie 17.00, a zakończyło o 18.00.
Uczestniczyli w nim:
Członkowie Komisji:

1. Paweł Pituch – przewodniczący komisji
2. Mariusz Kubiak
3. Henryk Płoński
4. Zofia Ujma

Nieobecni usprawiedliwieni:
1. Beata Espenschied
2. Kamila Pędziwiatr
3. Stanisław Schmidt

Obecni spoza grona Członków Komisji:
1. Krzysztof Gorczyca
2. Ewa Pędziwiatr
3. Paweł Ciszewski
4. Artur Wrona
5. Agata Młodawska
6. Aniela Woźniak

Porządek obrad
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Omówienie projektów uchwał w sprawie:
 a) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kowarach
na 2017 r.
b) przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Kowarach na 2017 r. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1
 Komisja Ładu i Porządku Publicznego brała udział w posiedzeniu trzech komisji jednocześnie tj.
Komisji Gospodarki Komunalnej; Komisji Budżetu, Planowania i Finansów i Komisji Ładu i Porządku
Publicznego.  Przewodniczący  Komisji  Ładu  i  Porządku  Publicznego  zaprosił  na  posiedzenie  Panią
Anielę Woźniak, w celu zreferowania projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

Ad. 2 
Pani  Aniela  Woźniak  zreferowała  projekty  uchwał  przygotowane  na  najbliższą  sesję,  tj.  projekt
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych w Kowarach na 2017 r. oraz projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii w Kowarach na 2017 r.



Przewodniczący  Komisji  p.  Paweł  Pituch  spytał,  czy  w  projektach  uchwał  zaszły  jakieś  zmiany,  w
stosunku do uchwał  podejmowanych w latach poprzednich.  Pani  Aniela  wyjaśniła,  że  uchwały  są
realizacją zapisów ustawowych i nie zawierają żadnych szczególnych czy nowych rozwiązań. 
Pani Zofia Ujma spytała o plany związane z świetlicą socjoterapeutyczną. Pytała o to, czy świetlica
będzie umiejscowiona w Miejskim Ośrodku Kultury. W odpowiedzi została poinformowana, że takie
są  plany urzędu  miasta,  jednak sprzeciwia  im się  dyrektor  MOK.  Pani  Zosia  Ujma stwierdziła,  że
świetlica  ta,  powinna  znaleźć  się  w  MOK  mimo  protestów  dyrektora  Kalińskiego.  Pozostali
zgromadzeni radni zgodzili się z Panią Ujmą. 

Ad 3 
W  sprawach  różnych  wywiązała  się  dyskusja  odnośnie  oznakowania  wjazdów  na  nowo  powstały
łącznik pomiędzy ulicą Jagiellończyka, a 1 Maja. Radni zwrócili uwagę, że łącznik jest przede wszystkim
ciągiem pieszym i ruch samochodowy powinien być tam ograniczony. 

Na tym posiedzenie zakończono.   

Protokołował: Przewodniczący komisji:

Paweł Pituch Paweł Pituch


